
                                                                                                             ПО-17/25.01.24г. 

 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – общински съветник 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.01.2024 г. 

 

 

 Уважаема госпожо Христова, уважаеми колеги, 

 Предвид многото въпроси ще бъда наистина кратък и дори отговорите мога да ги получа 

писмено, да не е в тази зала на другото заседание. 

 Единият ми въпрос е относно поставянето на маркировка на улицата от Крушата към 

сметището. Има едно свлачище, което стои неремонтирано много отдавна, улицата 

предизборно беше асфалтирана и стои така. Опасна е. Там в тъмното е много опасно. Има и 

велосипедисти.   

 Това ми е единият въпрос. Дали ще се поставя маркировка?  

 Може би тук по-генералният въпрос е на каква фаза се счита един ремонт за приключен? 

Т.е, една улица, която е преасфалтирана, но няма маркировка дали се смята за приключен 

ремонт? 

 И другият ми въпрос, който бях задал в началото още на моето местно депутатстване 

засяга заплатите на Камерния оркестър, бях отправил питане, не получих отговор. В комисия 

бях отправил, затова си позволявам и тук. Какви са заплатите на Камерния оркестър и на какъв 

договор са назначени хората, на колко часа? 

 Благодаря.  
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ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ ОТ МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГАБРОВО, ПРОВЕДЕНО НА 25.01.2024 г. 

 
Уважаема госпожо Христова, уважаеми колеги, 

 Предвид многото въпроси ще бъда наистина кратък и дори отговорите мога да ги получа 

писмено, да не е в тази зала на другото заседание. 

 Единият ми въпрос е относно поставянето на маркировка на улицата от Крушата към 

сметището. Има едно свлачище, което стои неремонтирано много отдавна, улицата предизборно 

беше асфалтирана и стои така. Опасна е. Там в тъмното е много опасно. Има и велосипедисти.   

 Това ми е единият въпрос. Дали ще се поставя маркировка?  

 Може би тук по-генералният въпрос е на каква фаза се счита един ремонт за приключен? 

Т.е, една улица, която е преасфалтирана, но няма маркировка дали се смята за приключен 

ремонт? 

 И другият ми въпрос, който бях задал в началото още на моето местно депутатстване 

засяга заплатите на Камерния оркестър, бях отправил питане, не получих отговор. В комисия бях 

отправил, затова си позволявам и тук. Какви са заплатите на Камерния оркестър и на какъв 

договор са назначени хората, на колко часа? 

 Благодаря.  

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СИМЕОНОВ, 

 

По поставените въпроси на Вашето питане с вх. № ПО-17/25.01.2024 г.,  Ви 

информираме следното: 

По въпрос 1: 

Участъкът, който коментирате, е част от републиканската пътна мрежа (РПМ) и 

ангажимент за маркировката е на Агенция „Пътна инфраструктура“ (АПИ). В Споразумението за 

ремонти на улици в града, съвпадащи с РПМ, този участък не фигурира.  

Относно пропадането (не е свлачище), Община Габрово, след получен сигнал за свличане 

на участък от републикански път ІІІ-4403 "Габрово-Рязковци-Ветрово-Шипчените-Кози рог-

(Севлиево-Янтра)" след км 2+000, е обезопасила мястото с поставяне на сигнална лента и 

информирала Областно пътно управление гр. Габрово с писмо № ИЕ-01-01-229 от 26.03.2021 г. 

Дейностите по укрепване на гореописания участък са ангажимент на Агенция „Пътна 

инфраструктура“, която стопанисва и поддържа Републиканските пътища. Отговорът на 

Областно пътно управление гр. Габрово към момента е, че пропадналият участък ще бъде 

включен в проектната разработка за основен ремонт на целия републикански път ІІІ-4403 
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"Габрово-Рязковци-Ветрово-Шипчените-Кози рог-(Севлиево-Янтра)" и при намиране на 

финансов ресурс, пропадналият участък ще бъде възстановен при последващото строителство.  

Въпросът Ви на каква фаза се счита един ремонт за приключен, не е еднозначен. Ако 

ремонта на улицата се изпълнява с проект, в който влиза и съответната вертикална сигнализация 

и хоризонтална маркировка в част Пътна и Организация на движението, той приключва с 

изпълнение на всички дейности по рехабилитацията, вкл. маркировката. Ако се извършва само 

текущ ремонт на асфалтовата настилка на улицата, строителните работи се считат за завършени, 

а съответната хоризонтална маркировка в различните участъци се възстановява  по друг договор 

за услуга.  

  По Въпрос 2:  

 Всяка информация, свързана с идентифицирано физическо лице или физическо лице, 

което може да бъде идентифицирано, пряко или непряко, по един или повече признаци 

представлява лични данни. Габровски камерен оркестър има 16,5 щатни бройки, на които по 

трудово правоотношение са, както следва:  

1. На длъжност „директор“ – 1 служител на пълен работен ден – 8 часа; 

2. На длъжност „оркестрант“ - 16 служители, от които: 

- 12 служители на пълен работен ден – 8 часа; 

-  4 служители на непълен работен ден - 4 часа (водачи на групи); 

3. На длъжност „концертмайстор“ - 1 служител на пълен работен ден – 8 часа; 

4. На длъжност „счетоводител“ – 1 служител на непълен работен ден – 4 часа.  

Предоставянето на данни за осигурителния доход, за длъжностите на които има назначени 

по 1 служител, ще идентифицира физическото лице, което я заема. В тази връзка информация за 

трудовото възнаграждение, може да се предостави за служителите назначени на длъжност 

„оркестрант“. Същите получават минимална работна заплата, съответно тези назначени на 

непълен работен ден (4 часа), получават половината от минималната работна заплата.  

Информацията за конкретно изплатени възнаграждения по трудово-служебни 

правоотношения и допълнителни такива на конкретни служители на Община Габрово, попада в 

определението „лични данни“ от категорията „икономическа идентичност“. Исканите данни 

представляват лични данни, защитени от Закона за защита на личните данни и Общ регламент 

относно защита на данните - Регламент (ЕС) 2016/679. Целта на Закона за защита на личните 

данни е гарантиране на неприкосновеността на личността и личния живот, чрез осигуряване на 

защита на физическите лица и техните данни. Във всички случаи правомерното обработване на 

лични данни е необходимо да се извършва в съответствие с принципите на законосъобразност, 

целесъобразност и пропорционалност на данните. 

 

 

С уважение, 

                      /П/ 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 


